

Subject: Approval of unaudited Interim Financial Statements for the first half of 2024 and distribution of cash dividends	الموضوع: الموافقة على البيانات المالية المرحلية غير المدققة للنصف الاول وتوزيع الأرباح النقدية
The Fund Management Body of The Pearl Real Estate Investment Fund (the “Fund”) in its meeting held on Tuesday, 26th August 2025, has approved:	انعقد اجتماع مجلس إدارة صندوق اللؤلؤة للاستثمار العقاري ("الصندوق") يوم الأربعاء الموافق 26 أغسطس 2025م وتم الموافقة على:
1. The Fund's interim unaudited reviewed financial statements for the first half of the year ending on 30 June 2025.	1. البيانات المالية المرحلية المراجعة غير المدققة للصندوق للنصف الاول المنتهي في 30 يونيو 2025م.
2. The distribution of interim cash dividends to the Fund's unitholders registered on 31st August 2025 of an amount of 5.5 Baizas per unit for the first half of the year ending on 30th June 2025.	2. توزيع أرباح نقدية مرحلية على حاملي وحدات الصندوق المسجلين بتاريخ 31 أغسطس 2025م بمقدار 5.5 بيضة للوحدة الواحدة عن النصف الاول من العام المنتهي في 30 يونيو 2025م.
Kumail Ali Moosa Secretary of the Fund Management Body	 كميل علي موسى أمين سر إدارة الصندوق

